

Amendments to the 1987 Act relating to the Beaufort Sea

Clause 103: This amendment would amend section 50 of the *Navigation Protection Act*, 1987 so as to give the Minister of Transport the power to designate certain areas of the Beaufort Sea as marine protected areas by section 27 of the *Shipping Conferences Exemption Act*, 1987 in an attempt to secure 50% of the Beaufort Sea for protection.

Clause 104: This amendment would clarify whether reference to certain lagoons in the Beaufort Sea is included in provision concerning the Northern Yukon National Park.

(8) Les îles et les lagoons situés au long de la côte sud du Canada sont comprises dans le territoire du Parc national du Yukon Nord-du-Yukon.

Clause 104: This amendment would clarify whether certain lagoons along the Beaufort Sea are included in Northern Yukon National Park.

Department of National Revenue Act

Clause 105: This amendment would modernize an archaic provision enacted in the days when Parliament met for a session of several months only beginning in January of each year.

Article 104. — Précision quant à l'appartenance de certaines lagunes le long de la mer de Beaufort au Parc national du Nord-du-Yukon.

Article 104. — Précision quant à l'appartenance de certaines lagunes le long de la mer de Beaufort au Parc national du Nord-du-Yukon.

Article 104. — Précision quant à l'appartenance de certaines lagunes le long de la mer de Beaufort au Parc national du Nord-du-Yukon.

(8) Au cours d'au moins deux périodes de deux ans consécutives, au cours desquelles le Parlement ouvre au moins une fois par an une session de deux mois au moins.

Article 104. — Précision quant à l'appartenance de certaines lagunes le long de la mer de Beaufort au Parc national du Nord-du-Yukon.

Loi sur le ministère du Revenu national

Article 105. — Actualisation d'un article édicté à une époque où la session du Parlement s'ouvrait en janvier pour quelques mois seulement.

National Transportation Act, 1987

Clause 106: This amendment, which would substitute a reference to the *Shipping Conferences Exemption Act*, 1987 for a reference to the *Shipping Conferences Exemption Act*, is consequential on the replacement of the latter Act by the former Act. See R.S., c. 17 (3rd Suppl.).

Loi de 1987 sur les transports nationaux

Article 106. — Substitution de la mention de la *Loi dérogatoire de 1987 sur les conférences maritimes* à celle de la *Loi dérogatoire sur les conférences maritimes*. Découle du remplacement de la dernière loi par la première. Voir L.R., ch. 17 (3^e suppl.).